
 

 

 

Group photo of Nephrology Semina of Chinese Medical Association in Bei Dai He (October, 1977) 

The first row from the right 5 Paulin Wang. 

中华医学会肾炎座谈会代表和工作人员合影于北戴河解放军 281 医院（1977 年 10 月） 

前排右 5.王宝琳 

 

 

 

The first meeting of Chinese Pediatric Nephrology Working Group in Nanjing Medical College in 

1979. 

The first row from the left 3 Shuzheng Li, 4 Paulin Wang and 7 Mingtong Song. 



The second row from the left 3 Yiqing Guo and 9 Yanruo Pan. 

The last row from the left 2 Xinyou Jiang and 5 Muti Wang. 

1979 年在南京医学院开第一次儿肾写作组会议 

前排左起：3.李树政 4.王宝琳 7.宋名通  

二排左起：3.郭怡清 9.潘俨若 后排左起：2.姜新猷 5.王慕逖 

 

 

 

 
The First National Training Course on Pediatric Nephrology, Beijing, October 1983. 

首届全国儿科肾脏病学习班结业留念（1983 年 10 月 北京） 

 



 
Professor Paulin Wang and Jiyun Yang (visiting scholar) met Professor Alfred Michael in 

Minnesota University in 1980. 

1980 年访问明尼苏达大学，与 Michael 教授和杨霁云（访问学者）合影 

 

 

 



 

Professor Paulin Wang visited Minnesota University and met Dr. Rober Vernier in 1980. 

1980 年访问明尼苏达大学，参观实验室，与 Robert Vernier 教授合影 

 

 

 



 

Professor Paulin Wang attended the council meeting of AsPNA in Kumamoto, Japan in 1987. 

1987 年在日本熊本市与 AsPNA 理事成员的合影 

 

 

 

 

Professor Paulin Wang met Professor Sakai and Ching-Yuang Lin in the 4th Asian-Pacific 

Nephrology Congress in Beijing in 1990. 

1990 年北京第四届亚太肾脏病会议上与 Sakai 教授和台湾林清渊教授在一起 

 

 



 

 

Professor Paulin Wang in the 4th Asian-Pacific Nephrology Congress in Beijing in 1990. 

在第四届亚太肾脏病会议上与国际友人交谈（1990 年 北京） 

 

 

 

 

 
The council meeting during the 3rd Asian Pediatric Nephrology Congress, Korea, 1991. 

The first row from the right 2 Paulin Wang. 

第三届亚洲儿肾理事会议上与 AsPNA 理事成员的合影（1991 韩国） 

 

 

 



 

Professor Paulin Wang as one of the invited speakers in the 3rd Asian Pediatric Nephology 

Congress, Korea, 1991. 

王宝琳教授在第三届亚洲儿肾大会上发言（1991 年 韩国） 

 

 

 



 

Professor Paulin Wang was awarded as a Pioneer of the Asian Pediatric Nephrology Association 

(AsPNA) in 1996. 

为表彰王宝琳教授多年来为中国及亚洲儿肾事业所做出的卓越贡献，1996 年亚洲儿科肾脏

病学会（AsPNA）授予王宝琳教授 AsPNA“先驱者”荣誉奖牌 

 

 

 

 

 



 

Prof. Jie Ding made an opening speech in the 9th Asian Pediatric Nephrology Congress, Beijing, 

2005. 

第九届亚洲儿科肾脏病大会（北京，2005）丁洁教授主持开幕式 

 

 

 

The 9th Asian Pediatric Nephrology Congress, Beijing, 2005. 

第九届亚洲儿科肾脏病大会（北京，2005） 

 

 



 

第九届亚洲儿科肾脏病大会（北京，2005），韩启德副委员长亲自光临开幕式 

 

 

 

 

 
The 9th Asian Pediatric Nephrology Congress, Beijing, 2005. 

第九届亚洲儿科肾脏病大会（北京，2005） 

 



 

 

 

 

The 9th Asian Pediatric Nephrology Congress, Beijing, 2005. 

第九届亚洲儿科肾脏病大会（北京，2005） 

 

 



The 9th Asian Pediatric Nephrology Congress, Beijing, 2005. 

第九届亚洲儿科肾脏病大会（北京，2005） 

 

 

 

 

 

 

The 9th Asian Pediatric Nephrology Congress, Beijing, 2005. 

第九届亚洲儿科肾脏病大会（北京，2005） 

 

 

 



 

The First IPNA Training Course in China and the 15th National Course of Pediatric Nephrology, 

Prof. Masataka Honda (Japan), Beijing, 2004. 

首届 IPNA 国际儿科肾脏病研讨会暨第 15 届全国儿肾学习班（Masataka Honda 教授 

，日本），北京，2004 年 

 

 

The First IPNA Training Course in China and the 15th National Course of Pediatric Nephrology, 



Prof. Patrick Niaudet (France), Beijing, 2004. 

首届 IPNA 国际儿科肾脏病研讨会暨第 15 届全国儿肾学习班（Patrick Niaudet 教授，法国），

北京，2004 年 

 

 

 

 

 

 

 

The First IPNA Training Course in China and the 15th National Course of Pediatric Nephrology, 

Prof. HuiKim Yap (Singapore), Beijing, 2004. 

首届 IPNA 国际儿科肾脏病研讨会暨第 15 届全国儿肾学习班（HuiKim Yap 教授，新加坡），

北京，2004 

 

 

 

 



 

The first IPNA training center in China was awarded by Dr Salusky, the secretary general of IPNA 

in 2010. 

国际儿科肾脏病学会（中国）培训中心成立（2010 年） 

 

 

 

 

The first IPNA training center in China was awarded by Dr Salusky, the secretary general of IPNA 

in 2010. 

国际儿科肾脏病学会（中国）培训中心成立（2010 年） 

 



 

The Sixteenth Congress of the International Pediatric Nephrology Association（2013，Shanghai，

China），1229 attendees from 79 countries/regions. 

 

 

 

 

 
The Sixteenth Congress of the International Pediatric Nephrology Association（2013，Shanghai，

China），Scientific Abstracts. 

 

 

 

 



 

The Sixteenth Congress of the International Pediatric Nephrology Association（2013，Shanghai，

China）,Opening Ceremony &Welcome Reception. 

 

 

 

 

The Sixteenth Congress of the International Pediatric Nephrology Association（2013，Shanghai，

China）,Faculty Huangpu River Cruise-2 boats and 325 attendees.   



 

 

The Sixteenth Congress of the International Pediatric Nephrology Association（2013，Shanghai，

China）,Gala Dinner  & Celebration of Isidro Salusky’s Birthday-100 round tables & almost 1,000 

delegates attended. 

 

 

 

 

 

 

The Sixteenth Congress of the International Pediatric Nephrology Association（2013，Shanghai，

China）, IPNA 2013 has significant impact on pediatric nephrology in China. “Five-City Satellite 

Meeting in China” Post-Congress Program ( Beijing, Nanjing, Changsha, Chongqing & Hangzhou,  

total 402 attendees)  

 



 

The Sixteenth Congress of the International Pediatric Nephrology Association（2013，Shanghai，

China），IPNA2013 has significant impact on pediatric nephrology in China. “Five-City Satellite 

Meeting in China” Post-Congress Program ( Beijing, Nanjing, Changsha, Chongqing & Hangzhou,  

total 402 attendees)  

 

 

 

 

 

 

 

The Sixteenth Congress of the International Pediatric Nephrology Association（2013，Shanghai，

China）,IPNA2013 has significant impact on pediatric nephrology in China. Renal Kids and their 

parents from China attended the international congress personally. 

 


